
1 
 

Protokoll 

Årsmöte Lokmännens semesterhem 

Lerbergsgården   

Lördag 13 april 2019 

 

1) Stämmans öppnande 
Ordförande Marie Ohlsson öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

 

2) Parentation 
Tyst minut hölls för de som gått bort under året. 

 

3) Godkännande av kallelse 
 

Mötets beslut: Att godkänna kallelsen. 

 

4) Godkännande av dagordning 
 

Mötets beslut: Att fastställa dagordningen (se Bilaga 1). 

 

5) Val av stämmoordförande och sekreterare 

Marie föreslog Jan Tapio som mötesordförande och Maria Melin som sekreterare. 
 

Mötets beslut: Att välja Jan Tapio till mötesordförande och Maria Melin till mötessekreterare. 

 

6) Val av två justerare tillika rösträknare 
Mötet föreslog Kenneth Nilsson och Ivar Wallin. 

Mötets beslut: Att välja Kenneth Nilsson och Ivar Wallin till justerare, tillika rösträknare. 
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7) Medlemsupprop, fastställande av röstlängd-information. 

En fullmakt har kommit in (se Bilaga 3). Samt en ogiltig som stryks då personen inte är 
närvarande. 

 

Mötets beslut: Att fastställa röstlängden enligt närvarolista (bilaga 2) och inkommen fullmakt till  19 
röstberättigade. 

 

8) Behandling av verksamhetsberättelse 
 

Marie presenterade verksamhetsberättelsen (se Bilaga 4) 

Mötets beslut: Att godkänna verksamhetsberättelsen. 

 

9) Behandling av räkenskaps- och revisionsberättelse 
 

Kassör Margareta Eriksson Greve presenterade balans- och resultaträkningarna (se Bilaga 5 och 6).  

Antalet bokningar, och därmed intäkter, har varit över förväntan. Vi har haft skolungdomar från 
Afghanistan boendes i sex månader samt en del arbetare som har bott under hösten. Gården har 
även varit uthyrd under till stora sällskap. 

Förra städaren var väldigt billig och efter att hon slutade så har kostnaderna för städning ökat. 

En hel del inköp under året som ex. möbler, cyklar och sängar. 

Nytt pris på larmanläggningen till ett mycket lägre pris. Ett stort tack till Jan-Ove Jönsson 
framfördes. 

Kostnader för tillsyn (ex. hälsovårdsmyndigheten) var högre i år. 

En del av överskottet kommer att läggas på att byta ut alla fönster samt en altandörr mot väster. 

Fönstren kommer bli blåa i PVC. 

Mötets beslut:  

Att godkänna den ekonomiska berättelsen. 

10 Behandling av revisionsberättelse 
 

Els-Mari Trankell läste upp revisionsberättelsen (se Bilaga 7) 

Mötets beslut: 

Att godkänna revisorernas berättelse. 
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11) Beslut om styrelsens ansvarsfrihet för år 2018 
 

Mötets beslut: Att bevilja styrelsen ansvarsfrihet. 

12) Fastställande av beslut om stadgeändring (föregående års beslut om ändring av #21) 
 

Mötet beslutar att godkänna ändringen av paragraf 21 

Jan-Ove Jönsson lämnade förra året in en motion om att se över stadgarna. På styrelsens uppdrag 
så har Jan-Ove gjort ett förslag på ändring av paragraf 4, 5, 7, 12, 14, 17, 19, 25 samt 26. (se bilaga 
9) 

Mötet beslutar att godkänna ändring av stadgarna.  

Diskussion följde. 

Jan-Ove går igenom de paragrafer som behöver ändras och vad de innebär 

 

13)Motioner och förslag: inga motioner inkomna 

 

14) Val: Ordförande, styrelseledamöter, styrelsesuppleanter 

Valberedningen presenterade sitt förslag till nya förtroendeposter: 

Kassör 2 år – Margareta Eriksson Greve 

1 ordinarie styrelseledamot 2 år- Lars-Olof Bergman 

2 st styrelsesuppleanter 2 år – Lars Andersson och Peter Blomgren 

 

Mötets beslut: Att välja enligt valberedningens förslag. 

 

15) Val: Revisor, revisorsuppleant 

Förslag: 

1 st revisor 2 år – Els-Mari Trankell 

1 st revisorsuppleant 1 år – Kenneth Nilsson 

Mötets beslut: Att välja enligt förslaget. 

 

 

 



4 

16) Beslut att ändra om stadgarna 

Paragraf 12 ändras och anpassas efter nya lagen. 

Nya paragrafen lyder: 

Kallelse till ordinarie föreningsstämma ska utfärdas tidigast sex veckor och senast fyra veckor 
före föreningsstämman och till extra föreningstämma tidigast sex veckor och senast två veckor 
före föreningsstämman. Kallelse sker med e-post eller brev. Annan information till medlemmar 
meddelas via föreningens hemsida, e-post eller brev. 

Att bifalla styrelsens förslag till stadgeändringar enligt Lagen om ekonomisk förening. 

17) Beslut om arvoden och ersättningar för 2019 

Margareta berättade att som det ser ut nu så finns 25000:- att fördela inom styrelsen. Utöver den 
summan finns 2500:- att dela upp på revisorerna, och 1500:- för webredaktörerna. 

Styrelsens förslag är att behålla samma arvoden och ersättningar. 

Mötets beslut: Att arvoden och ersättningar ska vara oförändrade. 

 

18) Ordet är fritt 

Maria berättar om att internsidorna nu är rensade från inlägg. Det går fortfarande att göra inlägg 
på sidan, gör gärna det. 

Ett nyhetsbrev ska komma ut två gånger om året, ett första nyhetsbrev är gjort. 

Ett förslag inkom att kolla om det är möjligt att byta webhotell till något billigare. Maria kollar 
upp detta. 

Mötesordförande bad alla tacka Ivar Wallin och Jan-Ove Jönsson som jobbat mycket på gården i 
vinter. De tackades med en applåd. 

 

16) Föreningsstämman avslutas 

 

Mötesordförande tackade för en trevlig stämma och avslutade mötet. 

Vid protokollet 

Lerberget 13 april 2019 

Maria Melin sekreterare                                          Marie Olsson ordförande 

 

 

Justeras av  

Kenneth Nilsson                                                    Ivar Wallin 


